
 Styrelseprotokoll  
 för Hjärups Byalag 
 byalag    

 2008-08-14 
 
 
 
 
 
Plats:  Hjärupslundsskolan  
 
 
Närvarande: Tommy Grönberg, Claes Bruce, Margareta Thomasson Stern, Kerstin Ringdahl, 

Jimmy Hassel, Thomas Schiffer och Lars-Göran Mattisson. 
 Järnvägsgruppens ordförande Ingegerd Höglund. 
 
Förhindrade:  Ingrid Gyllenbäck, Ingemar Persson, Peter Ottosson och Jens Svefors. 
 
 
§ 1      Mötets öppnande och val av mötesordförande 
           Till mötesordförande valdes Tommy Grönberg 
           
§ 2    Val av justeringsman  
 Till justerare valdes Lars-Göran Mattisson 
   
§ 3 Val av mötessekreterare 
 Till mötessekreterare valdes Claes Bruce 
 
§ 4     Godkännande av dagordning 
 Dagordningen godkändes. 
 
§ 5     Föregående styrelseprotokoll.  
 Styrelseprotokoll för mötet 2008-05-22 godkändes. 
   
§ 6     Nytt från råden. 
 Järnvägs gruppens arbete diskuterades och det beslöts om förnyade kontakter med politikerna i 

Staffanstorp. 
 Kerstin Ringdahl från Kultur och Fritidsrådet redovisade höstens preliminära program och 

kostnader som godkändes. 
 
§ 7    Inkommande skrivelser 

Inga 
 
§ 8    Utgående skrivelser. 
 Inga. 
 
§ 9 Information. 
 Tommy Grönberg har kontaktat kommunen angående förslagen i markanvisningstävlingen. 
 Dessa kommer att ställas ut under oktober månad. 
 Byalaget har blivit kontaktade av privatpersoner för att få farthinder på framför allt  
 tillfartsvägarna till skolorna. Beslöts att ta förnyad kontakt med Hem och Skola för eventuell 
 gemensam aktion. 
    
 
§10 Medlemmar. 
 



   
 
 
§ 11 Övriga frågor. 
 Nästa möte bestämdes till Sept.17 kl 19.00 i Hjärupslundsskolan. 
 
§ 12 Mötet avslutas 
 Ordföranden avslutade mötet.  
 
 
 
Justeras: 
 
 
  
 
Tommy Grönberg Lars-Göran Mattisson 
                                                                   
Vid protokollet: 
 
 
 
 
 
Claes Bruce 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


